
Vanhusneuvoston lausunto Klaukkalan minipalveluverkkotyön päätösesityksen liitteeksi 

Kokous 18.12.23  

Vanhusneuvosto piti parhaana hankesuunnitelman toteutusvaihtoehtona vaihtoehtoa 3.  

Erillisillä kouluratkaisuilla toivotaan oppilaan yksilöllisyyden huomioimisen mahdollistuvan paremmin 

pienemmissä yksiköissä. Pienemmissä yksiköissä ajatellaan oppilaan saaman oppimisen tuen palvelun 

olevan parempaa. Esimerkiksi kuraattoripalvelut.  

Vanhusneuvosto toivoo, että päätöksenteossa vaikuttaa myös muuta asiat kuin taloudelliset näkökulmat. 

Neuvosto toivoo huomioitavan mahdolliset tulevaisuuden kustannukset esimerkiksi mielenterveyden 

palveluiden lisääntyvänä tarpeena, jos suuria kouluja rakennetaan.  

Oppilaiden koulumatkojen pidentyminen huolestuttaa neuvostoa, koulun tulee olla lähellä kotia.  

Kohtaamispaikan tulee sijoittua keskelle Klaukkalaa. viirinlaakso on sijainniltaan liian syrjäisessä paikassa. 

Voisiko Klaukkalassa olla kaksi kohtaamispaikkaa, jolloin  saavutettavuus olisi parempi.  

Vanhusneuvoston mielestä on tärkeää, että muuttajille muistetaan tiedottaa  millaista Nurmijärveä 

tulevaisuudessa rakennetaan ja muistetaan pitää päättäjät tietoisina asioista.  

 

 

 

 

 


